
 
 
Sammanfattning av Styrelsemötet 27 juni 2022, Söderbärke hembygdsförenig 
 
 
Mötet hölls i ”Mötesplats Söderbärke” och viktigast på agendan var bland annat att 
utvärdera midsommarfirandet på Hagudden. 
 
Vi var alla överens om att arrangemanget gick utmärkt bra och gav den hittills 
största ekonomiska vinsten. Efter två års uppehåll kom publiken i stora skaror. 
Dagen bjöd på cirka 30 grader varmt i skuggan så försäljningen av kall dryck tog 
snabbt slut. Spelmän, dans- och lekledare, lotteri- korv- och fiskdamsförsäljare, 
fikakioskpersonalen, entrépersonal, de som på morgon klätt majstången och alla 
som förberett med att hämta björklöv, plocka blommor, bygga stånd, packa 
godispåsar, och inte minst bakat allt fikabröd – alla gjorde en stor insats som blev 
mycket uppskattad av publiken.  
Beslut: Under hösten ska vi ta fram en strukturerad genomgång inför nästa års 
midsommarfirande för att finslipa och förbättra bland annat samordningen av inköp 
och försäljning. 
 
Vidare meddelades att styrelsen nu haft en brandsynsgenomgång med ansvarig 
person från Räddningstjänsten. 
 
På agendan stod också planering inför Hantverksdagen den 23 juli. 
 
Övriga ärenden bordlades till efter sommaren. 
 
Sammanfattat av Anna Falkengren. 


